



PATENTS & TECHNOLOGIES

NEWS RELEASE

新闻通稿

FOR IMMEDIATE RELEASE - TUESDAY, FEBRUARY 1, 2022

即时发布 - 2022年2月1日，星期二

i4F introduces new purpose-built herringbone drop-lock technology

i4F 推出新型人字拼定制直落式锁扣专利技术

- *Patented system facilitates easier fit of herringbone's short side into long side of adjacent panel*
- *新专利系统使人字拼地板的短边更容易与相邻地板的长边锁合*
- *Much easier installation, disassembly and replacement of herringbone panels*
- *人字拼地板的安装、拆卸和更换愈加容易*

BOOTH 2437, SURFACES, LAS VEGAS, USA - i4F®, a group of companies providing patents and technologies to the flooring industry, today announced that it has introduced a new, patented drop-lock system specifically designed for an easier installation of herringbone panels. The new system greatly facilitates the fitting of a herringbone panel's short side into the long side of an adjacent herringbone panel. Disassembly is also significantly easier which, in turn, facilitates any necessary replacements.

BOOTH 2437, SURFACES, LAS VEGAS, USA - i4F®, 一家专注地板行业专利和技术解决方案的集团，今天宣布其推出了一款专为人字拼地板的安装而设计的新型直落式锁扣专利系统。该新系统极大地优化了人字拼地板的短边与相邻地板的长边相互锁合。同时拆卸也非常容易，有利于地板更换。

The new i4F herringbone drop-lock system eases installation without compromising on the high locking strength and performance characterized by i4F drop-lock technologies.

新型 i4F 人字拼直落式锁扣系统不影响 i4F 直落式锁扣特有的高锁紧强度和性能，且简化了安装。

This is the latest addition to i4F's drop-lock technologies portfolio offering manufacturers the world's most ingenious installation systems, tailored per product category and suitable for use on all materials.

这是 i4F 直落式锁扣技术的最新成果。i4F 直落式锁扣技术为制造商提供了世界上最巧妙的安装系统，为每个产品类别量身定做，适用于所有材料。

i4F's CEO, John Rietveldt, says, "Due to the more complicated nature of the installation, the placement or repair of herringbone patterns have traditionally almost been exclusively reserved for professionals. Our new purpose-built herringbone drop-lock system makes it possible for more end-users to do it themselves, by making installation, disassembly and replacements very similar to more conventional flooring installation techniques."

i4F 的首席执行官 John Rietveldt 先生表示：“由于人字拼地板本身安装比较复杂，通常来说，其安装或修复工作几乎只能由专业人士完成。我们的新型人字拼定制化直落式锁扣技术使安装、拆卸和更换与传统的地板安装技术更为相似，使得更多终端用户可以自行完成。”

ends

Contact:

Gilliane Palmer
+31 6 4189 9515
gilliane@i4f.com

About i4F:

i4F® is an innovations group focused on the development of patents and technologies for the flooring industry. Its portfolio includes IP for flooring installation and wall mounting systems, material compositions, surface treatment, digital printing as well as laminate and board production technologies. i4F has strategic partnerships with the industry's most important IP players, including Classen, Kronospan, HMTX, Windmöller, CFL Flooring, Tarkett, Kingdomfloor, Li&Co, Benchwick, QuickStyle Industries and Hymmen. The company's flagship technologies, 3L TripleLock®, Click4U® and i-Click4U®, provide a unique one piece drop-lock installation technique for flooring panels that eliminates the need for an additional insert on the short side. The solution is suitable for solid polymer core, expanded polymer core, luxury vinyl tiles, laminate, and wooden flooring panels. International patents and patent applications for i4F's technologies have been granted and filed in over 100 countries worldwide. Visit i4F.com

关于 i4F:

i4F® 是一家致力于地板行业专利和技术研发的高新技术集团，其专利组合包括地板安装和墙板安装、材料配比、表面处理、数字印刷、强化地板以及板材生产技术的知识产权。i4F 与行业内知识产权先锋企业 Classen, Kronospan, HMTX, Windmöller, CFL Flooring, Tarkett, Kingdom Flooring, Lico, Benchwick, QuickStyle Industries 以及 Hymmen 建有战略合作关系。公司的旗舰技术 3L TripleLock®, Click4U® 和 i-Click4U® 锁扣技术为地板安装提供了独特的整体直落式锁扣安装系统，短边安装不再需要额外的塑料插条。该技术适用于 SPC、EPC、LVT、强化地板、多层实木地板和实木地板，i4F 已经在全球 100 多个国家为其相关技术申请了专利保护。

官网: www.i4f.com